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Mehran Tavakoli Keshe - Ja, goedemorgen, goedendag zoals

gewoonlijk. Waar en wanneer u ook luistert naar deze serie

Kenniszoekers van het Keshe Foundation Space Research Institute. We

verwelkomen u weer en hopelijk delen we wat meer kennis en

begrijpen we meer. Met wat we de afgelopen weken hebben gehad,

hebben we een duwtje gekregen van een van de aanbieders van de

diensten, Livestream, we hebben gezien dat het niet overeenkomt met

andere systemen en hij heeft de afgelopen weken chaos veroorzaakt

voor Rick, om te kunnen uitzenden.

Door de mens gemaakte dingen met een kleine update hebben zo'n

chaos gecreëerd voor de anderen die er al zijn. Nu kun je je voorstellen

wat het probleem van de Schepper is en hoezeer hij bezig is om dingen

te upgraden en te updaten en op gang te brengen. Als je de

onderwerpen begrijpt, begrijp je wat de essentie is van... wat besproken

moet worden.

Zoals we in de intro zagen, is de Aarde een kinderkamer. Waar het zaad

van de toekomstige sterren en toekomstige Universa en het leven van

Melkwegstelsels, min of meer, (:20). gedeeltelijk afhangt van de zaden

van de, laten we zeggen de tulpen. Het hele Universum (U) is niet

slechts één bloem, alleen tulpen. Er zijn rozen, andere bloemen,

kamperfoelies en de rest hebben we op aarde. Er zijn dus andere

kwekerijen in het Universum, die dat zaad van de Ziel creëren. Mitra is

niet de enige inwoner van het universum. Mitra is een van, het is net als

wanneer je in een stad woont, je niet verliefd wordt op elke vrouw in de



straat, je wordt verliefd op één. En dit is wat de Aarde is, is geweest en

zal zijn.

Maar het interessante punt voor ons, dat intrigerend is, als je het niet

hebt begrepen, zal je heel hard raken als je het wel begrijpt. En dan

moet je begrijpen wat het volgende is. Zoals we zeiden: "De aarde is

een kinderkamer." Het zou een zaad van een ster kunnen zijn, het zou

zaad van een sterrenstelsel kunnen zijn, de Ziel van de Mens (STM) die

deze Planeet verlaat. Of het zou een stof kunnen zijn op de manier die

wij zien, kosmisch stof, in de Sterrenstelsels, in de Zonnestelsels, die

rondzweven tot ze ergens die ster, die planeet, of een deel ervan

vinden.

Maar nu hebben we als Mensen een dilemma. Omdat wij geen deel

hebben bereikt van de Zielen die deze Planeet miljarden jaren geleden

verlieten. Van de eerste Zielen, (:22). die deze Planeet verlieten. Zij

werden een zaad, sommigen van hen in het Universum. En die zaden

verzamelden genoeg energie, als een stipje energie dat het zaad van

een, laten we zeggen, een ster begon. Nu hebben zij daarin een

planetenstelsel gecreëerd. Wat in essentie komt van de STM, of het

creëerde dingen van deze planeet miljarden jaren geleden. Nu heeft de

technologie (T) van de Mens [het punt] bereikt om te kunnen reizen

met de "snelheid van de Ziel", niet de snelheid van het licht. En een van

jullie, of een groep van jullie, reisde door de spanwijdte van het

Universum en landde op een van de planeten, die miljoenen jaren

geleden is ontstaan uit de STM van deze planeet zelf.

Er zijn een aantal dingen die begrepen zullen worden en die deel zullen

uitmaken van het ruimteonderzoek in de komende jaren. Het is om aan

de hand van de veldsterkte, het gedrag, de psychosomatiek van het

Zonnestelsel of een Melkweg of een Universum vast te stellen of het

zaad afkomstig was van Tulpen of van de Aarde.



En zou de toekomstige mensheid, nu die toegang heeft ommet de

snelheid van de Ziel te reizen, herkennen wanneer ze op zo'n systeem

landt? (:24). Zou het systeem zoals hij uit de planetaire structuur van de

Aarde is geschapen, een waterstof (H) als basis hebben. Zou het water

dragen omdat het door het water het grootste deel van de energieën

van het Universummet zich meedraagt, 90%, 95% van het gewicht van

de mens is water.

Het geeft ons dus een nieuwe dimensie (D) in de ruimtetechnologie.

We dachten dat we de enige planeet in het heelal waren en het enige

zonnestelsel met een planetenstelsel. En nu, in de afgelopen tien jaar of

zo, vertellen de wetenschappers ons elke dag dat ze nieuwe sterren

vinden met planetenstelsels, en sommige aantallen nemen snel toe.

Zouden onze wetenschappers tot het punt komen dat we nu dit

planetenstelsel hebben gevonden, dat we nu dit zonnestelsel hebben

gevonden en dat we in deze zonnestelsels misschien leven vinden zoals

op Aarde of het ontstaan van water, wat leidt tot het ontstaan van

leven. Kwam deze ster, dit zonnestelsel, dit sterrenstelsel voort uit de

Ziel van de geschapen dingen op deze planeet miljoenen jaren

geleden? En op een bepaalde manier, zoals het uit zichzelf werd

geschapen, zal het uit zichzelf dezelfde kenmerken scheppen.

Dan komt het van onze wetenschappers om te beoordelen. Wanneer

we bij een zonnestelsel komen, Wanneer we bij een structuur komen,

waarvan onze wetenschappers ons nu vertellen, dat er water in zit, dat

er levensvoorwaarden in zitten, (:26). dan is de vraag voor de Mens om

te beantwoorden, "Kwam het zaad van deze ster van de Aarde?". En zou

de mens op deze stelsels een leven kunnen leiden dat dicht bij het

leven op Aarde staat? Dus, kunnen we Zonnestelsels vinden, structuren

die vergelijkbaar leven hebben als de Aarde? Het psychologische

patroon opzij zetten. De toevalligheden buiten beschouwing latend dat

de energieën samen kunnen komen ommogelijk leven te creëren op,

hetzelfde als leven op de Aarde. Is, is de Ziel van het Zonnestelsel van de



Aarde. Was een van ons zo toegewijd, zo dienstbaar, maakt niet uit of je

een hond bent, of een kat, of een mens, dat leidde tot het worden van

een zaad en repliceerde zodoende wat op Aarde was.

Als je tulpen koopt, gooi je ze niet weg als ze uit de levenscyclus zijn. Je

houdt ze vast, je zorgt ervoor en je plant ze het volgende seizoen, om

nieuwe bloemen te geven.

Zo komt het leven tot dit punt. Nu de ruimtetechnologie zich opent, niet

met een raket en wat ik noem 'vuurwerk', maar de kennis en

wetenschap van de schepping, magnetische velden, plasmatische

beweging, zwaartekrachtveldsystemen, en de mens is goed in het

maken van gereedschappen om dingen te meten en te repliceren, dan

komt het. Zouden we ... (:28). systemen vinden die een leven hebben

zoals de Aarde, en zouden we in de toekomst met onze kennis,

bevestigen en op een manier door de sterkte van de velden van het

zonnestelsel ervan of wat dan ook, de zaadverbinding met de Aarde.

Op een bepaalde manier zien we dan hoe de Zielen van deze planeet,

deze broeikas, gevoed worden en die ster, het sterrenstelsel, het

zonnestelsel of een stofje in de melkwegstelsels worden. Dat is wat ze

in heilige boeken de "hel" noemen. Niets anders dan stof. En de "hemel"

is dat jij dat zaadje wordt, dat die bloem van de sterrenstelsels en de

Universa een nieuw leven geeft.

Dan begrijp je waarom de correctie op deze planeet gedaan moest

worden om het doden te stoppen, want nu zien we wat problemen in

het Universum, waar de kinderkamer de besmettelijke ziekte van het

doden niet heeft opgeruimd. En wij komen het oplossen. Voor jou is het

6.000 jaar vanaf Mozes en 2.000 jaar vanaf Christus en de rest. Maar in

feite is het een paar seconden, milliseconden, een fractie van de

milliseconden in het werk van het universum. Dus wat voor jullie

duizenden jaren is om hier te komen, is voor ons van buiten gewoon

een wandeling in het park. Ook al is het voor jullie heel belangrijk. Het is



alsof je naar de mierenkolonie kijkt en ziet dat er iets is waar de mieren

niet overheen kunnen, of waardoor ze rare dingen doen, en je corrigeert

het en de mieren volgen een recht pad. (:30). Dus voor jou is het maar

een paar milliseconden, het leven van een mier, maar voor de mier is

het zijn leven en het zou die dag van zijn leven kunnen zijn, de enige

dag die leeft.

Dus nu begrijp je hoe belangrijk het is om de dingen in deze broeikas

op orde te krijgen. Omdat deze broeikas, als hij verkeerd is, nu de zaden

van de schepping van de andere planetaire sterrensystemen groeien

uit de zaden die hier vandaan kwamen, moeten we zien dat we van

deze besmetting afkomen. Anders krijgen we meer problemen in de

toekomst, wanneer die zaden, sterren en planeten leven beginnen te

creëren en dan de chaos zoals we die zien en komen opruimen.

Maar als je dit begrijpt, betekent het dat we vanuit de Aarde naar de

Ziel, de planeet, kunnen gaan. Dan vinden we veel gemeenschappelijke

noemers in het leven, we vinden veel gemeenschappelijke noemers in

de Ziel van wat we noemen, de kennis, met dit planetenstelsel. We

voelen ons thuis, omdat het van thuis komt. Jaren geleden, in de jaren

1970, was het heel gebruikelijk ommet auto's van het Midden-Oosten

naar Europa te reizen en terug te gaan voor de zomervakantie. En ik

was met een vriendin van familie, en ze hield van Iran. We waren op

straat en er kwam een auto voorbij met een Iraans nummerbord erop.

En deze dame was een zeer, wat wij noemen, high society persoon,

zowel in Europa als in Iran in die tijd. (:32). Ze boog, ze opende de klep

en begon de auto te openen, de lucht eruit te laten. We zeiden tegen

haar, "wat doe je?" Ze zei, "dit heeft de lucht van dit land, waar ik

vandaan kom. Het ruikt anders." En we lachten haar uit. Ze zei: "Elke

keer als ik een auto met Iraans nummerbord zie, moet ik dit doen, want

het is anders als je hier in Europa een auto vult met lucht, dit ruikt naar

Iran.



Dus, als we naar deze planetaire systemen zouden gaan, zouden we

dan de "geur van de Aarde" ruiken? Zouden we dezelfde kracht,

dezelfde kennis en dezelfde emoties hebben als op Aarde? Maar het

meest interessante is, zouden de kinderen van dit planetenstelsel, of de

bloemen ervan, zoals wij het noemen, hetzelfde zijn als wij op Aarde?

Technologisch, in wat we van plan zijn te doen, en als deel van het werk

in kolonisatie en weggaan van deze planeet in een handvol jaren, niet

met de rakettechnologie, maar het begrijpen van het werk van het

Plasma. En het kennen van de vooruitgang in wetenschap en

technologie op deze planeet met wat we zien, we noemen het, de

reageerbuizen. En alle nieuwe technologieën die de afgelopen decennia

ons gebracht hebben, waarbij we een eicel en een zaadcel

samenvoegen in een buis. (:34). En dan, na een paar dagen, planten we

het in de baarmoeder van de moeder, zodat dat kind kan groeien. De

volgende stap in technologie en wetenschap komt met de Keshe

Foundation Plasma Technologie. Dit zal de komende tijd veel ethische

vragen oproepen in ons werk. Maar het is de realiteit die we in de

ruimtetechnologie onder ogen moeten zien. Zodra je beperkingen

oplegt aan het begrip en het werk van de ruimtetechnologie, word je

een onwetend mens.

Waar het op neerkomt, is dat we nu weten dat we een plasma kunnen

creëren. Door gebruik te maken van de nieuwe technologieën die we in

Linz hebben ontwikkeld en door ons werk van de Keshe Foundation

met vooral Chinese en Iraanse ruimtevaartorganisaties in de komende

maanden en jaren, kunnen we het plasma van de Ziel creëren en

repliceren. Dit is niet vergezocht, we zijn er bijna. Ik heb jullie kennis

gebracht om dat punt te bereiken. En dan, als we het zaad van deze

Ziel in de omgeving van de magnetische velden plaatsen, van zeer

vergelijkbaar met de moederschoot, creëren we op een bepaalde

manier een grootste Zon om de kleine Zon, de kleine planeet, te

voeden, zoals de Zon op Aarde doet, zoals de Ziel van de moeder de Ziel



van het kind in de moederschoot voedt. (:36). En we stoppen alle

eigenschappen van een mens binnenin, het nieuwe zaad, en alle

eigenschappen van de vader en moeder, in een andere

Zielsuitbreiding. Zouden we zien dat de STM groeit, zonder dimensie

van lichamelijkheid (P).

In zekere zin plaatsen we een camera in de baarmoeder van de moeder

om de fysieke groei te zien. Nu, door uitbreiding van de dimensie van

de kennis van de mens, zien we een Ziel groeien van zuigeling tot een

volgroeide Ziel. Zou het water nodig hebben? Of is het voldoende dat

het alle energieën ontvangt die het nodig heeft, in overeenstemming

met de Ziel van de ouders, van de leverancier van de oorspronkelijke

twee zaden, om te groeien? En dan komt de grootste vraag voor de

mens. Zou deze Ziel op dat moment de Ziel van fiscaliteit (STP) dragen,

die zich kan manifesteren als een kind van de man, in dimensie van

creatie van de Ziel eerst, niet de fiscaliteit als ei en sperma?

Nu komt het punt. De essentie van, een deel van de ruimtetechnologie

van het nieuwe tijdperk, is dat, met het nieuwe begrip, we in staat

zouden zijn om de kinderen van de Ziel van de planeet te creëren. En

dan, kijken hoe het doorloopt, op een bepaalde manier, in een

reageerbuis, of zoals jullie het noemen, (:38). maar in een plasmatische

toestand, om het te zien groeien. Op een bepaalde manier kijk je naar

de groei van je kind in de dimensie van de Ziel, de perfectie, de essentie

van de schepping van Mitra. De Schepper nam niet, zoals men zegt, de

slechte ribben om Eva te scheppen. Hij koos de beste rib die de

perfecte partner vindt. Jullie noemen het Adam, jullie noemen het Eva,

wij noemen het Mitra, wij noemen het de Ziel van het kind. Het is

allemaal hetzelfde.

Dan komt het punt dat met de kennis van de man de volwassenheid

bereikt, dat hij alle essentie van de STM kan dragen. En vanuit interactie

daarvan de Ziel van het kind kan creëren. En dan ontvangt het energie



van het Universum. Het universum is de baarmoeder van de groei, de

perfectie van de kennis van het hele universum binnen één zaadje. Dat

is het "kind van Mitra" en zij is onder ons. En daardoor zal ze het zaad

worden van de nieuwe generatie in het Universum.

Op zoveel manieren begrijp je nu het doel van het onderwijs, het

proces ervan begrijpen. Alleen omdat we onderwijzen, houdt het niet

op. Alleen omdat je nu naar het doel van het leven begrijpen, het is niet

het einde, het is slechts het begin. (:40). Wat zou het worden? Wat zou

het zijn? Wat is de essentie van zijn schepping? En, als we dit begrijpen,

zouden we er dan voor kiezen om kinderen te scheppen met alle

valkuilen van lichamelijke ziekten, dood, ouderdom? Of creëren we in

de Ziel van een kind, in de essentie van de velden van het Universum,

dat geen einde kent, eeuwig leven. Vergeet niet, als de Schepper zo

lang heeft geleefd, en door Zijn velden het kind van Mitra heeft

geschapen, zo zal het kind hetzelfde zijn als de Schepper. Zal nooit

sterven.

Dit brengt ons bij een nieuwe fundamentele vraag voor ons allemaal.

Wat zijn wij aan het doen met het tellen van zonsopgangen en

zonsondergangen in de dimensie van lichamelijkheid, op deze Planeet.

Als we ons dat niet realiseren, zijn we die zaden, die uien voor de tulpen,

dat de volgende bloeitijd ergens in het Universum is en niet op deze

planeet. En dan, wanneer een andere Ziel van deze planeet langskomt

en zegt, "oh, dat zijn tulpen uit Nederland." "Oh, dat is de Ziel van de

Aarde." (:42). "Omdat ik de Ziel van de Ster voel, niet de lichamelijkheid

ervan."

Dan wordt het weer wat we in een van de oude intro's zeiden. Als je van

buitenaf kijkt, zie je niet de Ziel van een koning, of een boer, maar je ziet

een stralende ster. En die ster vertelt je nu, via zijn verbindingen: "Ik

kom van de Aarde en ik ben verbonden met Mitra, ik ben verbonden

met de Liefde van de Schepper." En, op een bepaalde manier, wanneer



je ergens naartoe loopt en zegt: "oh, ik ben zo en zo, en ik ben de zoon

van zo en zo, en ik werk voor zo'n bedrijf, zo en zo." Je waardeert je

vader en je waardeert waar je werkt, maar nu waardeer je waar je

vandaan komt en je waardeert de schoonheid ervan. Nu begrijp je waar

de mensheid die prachtige roos in het heelal is geworden met een klein

probleem van kleine doornen aan zijn steel. En we proberen ons te

ontdoen van die kleine doorns die we doden en vernietigen noemen.

Anders is de roos mooi zoals zijn Schepper.

Nu komt er een punt met ons allemaal, dat in een komende tijd, in

een... niet veel langer vergeleken met waar de mens op heeft gewacht

in de afgelopen miljoenen jaren, in een korte handvol jaren, vergeleken

met het andere deel, (:44). de mens het vermogen zal hebben om

"kinderen van de Ziel" te creëren. Begrijpen dat hij dat kan. En dan, wat

vertellen we de Ziel van onze kinderen over het gedrag van ons in de

fysieke dimensie? En wat onze voorouders in de fysieke dimensie elkaar

hebben aangedaan. En, of we doen gewoon "het boek dicht" en laten

onze kinderen nooit weten uit wat voor vreselijke familie we komen. En

we proberen er het beste van te maken en het rooskleurig te houden,

omdat het te beschamend is om deel uit te maken van het huidige

menselijke ras.

Zou onze volgende generatie van Ziel van Mitra's kinderen willen

begrijpen wat we elkaar op deze planeet duizenden jaren lang hebben

aangedaan. En aan de anderen. Dus, wat komt het nu op ons allemaal

aan, omdat we op dat punt van technologie komen, waar we

tegenwoordig de kleur van het oog kunnen kiezen van het kind dat we

grootbrengen. We kunnen de kleur van de huid genetisch kiezen

voordat het geboren wordt. Zouden we er nu om geven, met de

technologie en kennis die we hebben, (:46). dat de Ziel van onze

kinderen perfect is? Dat de fiscaliteit niet hoeft te doden, dat de

fiscaliteit niet altijd blauwe ogen hoeft te hebben, het kan veranderen

zoals het wil.



De grootste vraag voor de mens is dat de technologie hier op tafel ligt.

Wat gaat de mensheid doen nu ze weet dat ze de Ziel van de

mensenkinderen kan scheppen zonder de dimensie van

lichamelijkheid. Jullie noemen het een "fontein van de jeugd", eeuwig

leven. En als je kinderen creëert in de dimensie van de Ziel, hetzelfde

als de schepping van de Schepper zelf, dan komt het naar je toe, op een

heel eenvoudige manier. Wat zou onze volgende generatie doen om

ervoor te zorgen dat de Ziel nooit een misdaad begaat in de dimensie

van lichamelijkheid? Dit is een heel grote vraag voor velen van jullie.

Degenen onder jullie die nu luisteren en degenen onder jullie die de

komende tijd zullen luisteren, luister hiernaar. Zoals we eerder zeiden,

geven we erom hoe ons kind zal zijn. Nu weten we dat we dat kind

kunnen creëren zonder ons in de dimensie van lichamelijkheid via de

velden van onze Ziel. Hoe wil je dan dat die Ziel gecreëerd wordt? (:48).

Wetende dat het geen fouten kan maken. Wetende dat het perfectie is.

En wetende dat het kind van ons zo perfect is, dat het ons voor schut

zet wat we doen in de dimensie van lichamelijkheid, voor de verlenging

of uitbreiding, of het leven van onze Ziel op deze planeet.

De grootste uitdaging voor de regering in de komende maanden en

jaren is dat we geen wetten kunnen maken voor de werking van de

Ziel. En nu dicteren de Zielen ons hoe we moeten regeren. En als de

Zielen in perfect werkende staat zijn, wat ze allemaal vergelijken en in

de staat van hun bestaan, hebben we dan iemand nodig, zouden we

dan iemand hebben om ons te regeren? Zoals onze Ziel zelf geregeerd

wordt door de "Ziel van Totaliteit," in de constructie en het begrijpen

van het werk van het Universum.

De grootste uitdaging, voor de Keshe Foundation en voor

Kenniszoekers (KS), en voor degenen die dit begrijpen, is kijken hoe de

regeringen van vandaag, wetten zullen maken, alles in het werk zullen

stellen om dit proces tegen te houden, omdat ze weten dat het een



einde van hun cyclus is. Want een perfecte Ziel die geen misdaad

begaat, een perfecte Ziel die niet doodt, heeft geen rechtbanken, geen

ziekenhuizen, geen gevangenissen, geen rechters, geen Ayatollahs,

(:50). geen Mullahs en geen Rabbijnen nodig. Is de Ziel van al deze, zal

bereiken in dezelfde positie, dat er geen positie voor niemand te

bereiken in de dimensie van lichamelijkheid.

Op een bepaalde manier maakt het accepteren en begrijpen van deze

technologie een einde aan de positie en de macht van de man in wat

ze beweren te zijn in de moskeeën, in het Witte Huis, in de synagogen

of tempels, in de achterafstraatjes, van wat ze noemen, omgang, om

deze chaos te creëren binnen de structuur van de man.

Wat interessant zal zijn om te zien, zouden onze leiders de dwaas

spelen die ze niet begrijpen om aan de macht te blijven? Of zouden ze

zichzelf voor de gek houden om er nog te zijn terwijl ze de enigen zijn

die overblijven? Deze week, in de afgelopen dagen, hebben we het

overlijden gezien van een van de meest charismatische, machtige

mannen in de politiek van de afgelopen decennia. Met de naam

Berlusconi is hij als premier van Italië een paar dagen geleden

overleden. In zijn tijd speelde hij alle spelletjes om aan de macht te

komen. En aan het einde bezweek hij aan hetzelfde als de rest. (:52).

Hoogstwaarschijnlijk stierf hij in hetzelfde ziekenhuis waar een

arbeider, een straatveger in een andere kamer stierf. Misschien een

beetje minder gepolijst. Maar de lichamelijkheid is weg. En deze

charismatische man, met alles wat hij dacht te kunnen kopen, kocht hij.

Maar er was niet veel voor nodig en binnenkort zal hij in het

geschiedenisboek staan, zoals hij al is geworden.

Dan brengt het altijd het leven terug in de man. Zouden onze Zielen die

charismatische zijn, die geen behoefte heeft om aan de top te staan,

maar een van die anderen is, maar hetzelfde dient als aan de top staan.

En als ze dat eenmaal weten, kunnen ze niet veel doen, want de druk



van de andere kant, in de fysieke dimensie, zal dat einde brengen. Want

ze willen de "status quo" handhaven zolang ze genoemd worden, en ze

zijn er om genoemd te worden, de presidenten, de premiers, de

koningen, de mullahs en de rest.

Wat interessant zal zijn voor Kenniszoekers, in de komende tijd. We

hebben het over Kenniszoekers als degenen die de kennis zoeken in de

verdere stappen, en het begrijpen ervan, is dat, nu je door de

Enhancement Units (EU) bent gegaan en je terug kunt gaan naar je

moeder, je vader die jaren geleden is overleden, of ze zijn ergens

anders, (:54). om ons tot het punt van begrip te brengen, dat we ze nog

steeds kunnen traceren, de manier waarop onze dromen gaan. Nu we

begrijpen dat je de moeder die 20 jaar geleden stierf, hebt ontmoet,

kun je duidelijk maken, vinden, met de nieuwe technologieën die

ontwikkeld zijn, de kracht van de Ziel, zouden we in staat zijn om vast te

stellen waar de Ziel van de moeder is? En, waar en hoe zal zijn?

Zoals de dood een einde maakte aan de dimensie van lichamelijkheid,

maar dienend in de dimensie van de Ziel. Betekent de dood een einde

of het begin of gewoon, zoals mijn broer eens zei, toen een van onze

familieleden stierf, zei hij: "Mehran, hij is nergens naartoe gegaan, hij

heeft zich enkel omgekleed. We moeten uitzoeken waar hij het huis

gekocht heeft om er naartoe te gaan. We zijn gewoon oude kleren aan

het begraven." En hier komen we aan.

En dan zal het interessant zijn om te zien of onze Kenniszoekers van de

toekomst, die deze kracht van de STM begrijpen, in staat zullen zijn om

te zien hoe de Zielen ons, en de mensheid en de rest van het

Universum, dienen vanuit wat ze geleerd hebben, de pijnen van de

groei op deze planeet. Ik heb deze onderwerpen vandaag (:56) op een

heel specifieke manier naar voren gebracht. Vorige week, tijdens de

lessen van de Keshe Foundation, is een van onze meest dierbare

vrienden en hoofd van de Keshe Foundation, Dr. Bararpour, overleden.



Ik sprak met hem, een paar uur, misschien uren voordat hij de eerste

fasen van het verlaten van zijn lichamelijkheid inging. Allereerst

condoleren we zijn familie en alle Kenniszoekers. We hebben één van

de hoekstenen van het werk van de Keshe Foundation in Iran verloren.

En als woordvoerder van de gezondheid van de Keshe Foundation, één

van degenen die er was om ieder van jullie te steunen tijdens de

Corona.

En het heeft me verwonderd, wanneer zouden de Kenniszoekers naar

het graf van deze grote mannen gaan, maar door middel van

technologie en kennis hun Zielen vinden en zien hoe ze de mens

dienen, ook al zijn ze niet in de dimensie van lichamelijkheid.

Het gaan van Dr. Bararpour bracht een hoop gedachten voort, zijn

begrip van hoe de mens de lichamelijkheid zal loslaten. (:58). En hoe de

Ziel dient, dan voor ons, we kijken in de dimensie van lichamelijkheid.

Zouden onze Kenniszoekers, en de kennis die we in de komende tijd

opdoen, in staat zijn om te brengen, te bevestigen, vast te stellen, hoe

deze Zielen nog steeds in de andere dimensie werken, om de

mensheid naar de fysieke dimensie te brengen? Dat punt bereiken,

waar ze in de fysieke wereld zijn vertrokken? En zou onze Ziel, het punt

bereiken dat ze geen fysiekheid nodig heeft, geen dimensie van de

Schepping, maar wel hetzelfde dient?

Interessant genoeg is dat, wat zouden de kinderen van hun Ziel zijn?

Ook al hadden ze geen kinderen in de dimensie van lichamelijkheid.

Wat zouden zij voeden? Wat zou de essentie zijn van de schepping in

deze dimensie? En zou de mensheid met beide dimensies leren leven?

De velden, of de STM, en de dimensie van lichamelijkheid van de mens.

En een van de meest interessante dingen voor jullie allemaal is, zou

iemand van jullie, (1:00). naarmate je meer kennis verwerft over het

bestaan van je Ziel, in staat zijn om te ontwijken, of te bewegen, of het

ware proces te vinden, dat je de STP kunt inbedden in de STM, dat zelfs



de lichamelijkheid nooit zal sterven? Als je het manifesteert, wanneer

het ook is, en wanneer het in de dimensie van de Ziel is, en de Ziel is

perfect als een veld, zal het alle reparaties doen in de dimensie van de

lichamelijkheid.

We bewijzen dat dit klopt, langzaam, stap voor stap, met het werk van

onze artsen in de Enhancement Centers. En in dimensie en richting van

het begrijpen van de velden van het plasma. En hopelijk, hopelijk, een

van deze dagen, zal een van onze Kenniszoekers of een aantal van onze

Kenniszoekers, ons komen vertellen, en ons wetenschappelijk bewijzen,

en ons wetenschappelijk verbinden, niet bewijzen, maar ons verbinden,

met de Ziel van de grote Mensen van het Universum, en niet alleen de

Aarde. Waar we zullen aftappen van hun kennis van het Universum,

kennis van het bestaan, en dit begrijpend, begrijpen we dat we geen

talen nodig hebben, maar het is de kennis die we ontvangen,

verlichting.

Kennis doen we op door te lezen en wat we ook doen, (1:02). Verlichting

komt door de kennis van het universum, in een plasmaconditie. Kennis

doen we op in de dimensie van lichamelijkheid, verlichting doen we op

in de dimensie van de velden van het universum. Zou er een mens zijn,

of zou er een tijd zijn, dat de mens van het universum dezelfde

voorrechten, hetzelfde begrip en hetzelfde leven zou hebben in beide

dimensies, verlichting en lichamelijkheid? Dat de kennis van

lichamelijkheid en de kennis van het Universum op het moment, het

punt en de plaats, nuttig zullen worden om de anderen te dienen, voor

hun verlichting en hun fysieke leven.

Dan begrijpen we nog een punt. En dat is, is de mens volwassen

genoeg om het rijk van de Kennis van het Universum binnen te gaan,

en het werk van zijn Totaliteit te begrijpen, en niet de dimensie van

lichamelijkheid in het dorp van de Aarde? Misschien is het onderwijs

van vandaag een zaadje voor de toekomstige onderzoekers van de



mens, niet alleen om de kracht van de Ziel te vinden, voor de verlichting

van de Ziel, voor het begrijpen van het werk van de Schepping, en niet

om in de boeken en computerprogramma's van de fysieke mens te

worden gestopt in de dimensie van lichamelijkheid en de kennis.

We moeten heel veel leren, want in de wereld van de materiestaat

reizen we, (1:04). in de wereld van de velden transmuteren we. In de

wereld van de lichamelijkheid doen we kennis op, in de wereld van de

Ziel worden we verlicht, waar in feite geen fysieke kennis is, maar de

kennis is allemaal fysiek als de mens het wil overdragen.

Dan is het aan ons allemaal om te begrijpen en te beslissen in de

komende tijd, welke wereld, welke dimensie we willen leven, dat we

niet de een of de ander achterlaten, of de ondergang van de een, om

de ander te kunnen laten leven. Waar de STM, de STP van de man, en

de lichamelijkheid van de man, samen zullen leven als één, in één

essentie. Maar afhankelijk van de interactie en tevredenheid van de

andere Zielen, besluiten ze om te verschijnen als een Ziel, STP, of

lichamelijkheid van de man, op een tijd, plaats en punt.

Ik hoop dat ik jullie ogen heb geopend voor wat komen gaat, wat het

zaad van kennis is voor de mens om verlicht te worden. En in de

komende tijd, zullen de Kenniszoekers van de Keshe Foundation deze

systemen introduceren, dat jullie kunnen beslissen. Allereerst om je

eigen Ziel te zien, zoals velen van jullie hebben gedaan, die naar Linz

kwamen. En dan beslissen of je die Ziel wilt delen met een andere Ziel,

die niet de dimensie van het fysieke kind creëert, maar de dimensie van

de Ziel. Hetzelfde als de Ziel van het kind van Mitra (1:06).

Het is een zeer diepe kennis. En het begin van een werk voor de mens

die geen kennis had over wat onderwezen wordt. Nu weet je het. Nu

ben je er verantwoordelijk voor. En nu moet je het deze keer goed doen.

Dank je wel Rick. We nemen een pauze en komen terug. En we nemen



het door, als er vragen zijn. Niet vergeten, volgende week donderdag

begint de les om 10:30 en eindigt om 12 uur precies. Hartelijk dank.

< Pauze> 490 KSW 15 juni 2023 (1:13).

K- ... Niet echt, als er iets is. Er zijn een paar herinneringen om je eraan

te herinneren. Ten eerste, zoals ik in het eerste deel al zei, condoleren

we de familie Bararpour. En dit... we kondigen het overlijden van Dr.

Bararpour vorige week aan, binnen enkele uren na zijn overlijden. We

creëerden onbekende problemen, of emotionele problemen voor de

familie, waarvoor onze excuses, we waren ons er niet van bewust, maar

het was ons tonen van de pijn, die we leden met zijn overlijden. (1:14).

Tegelijkertijd gaat mijn medeleven uit naar de hele Keshe Foundation

met zijn overlijden. We hopen dat zijn Ziel zijn positie en de verheffing

heeft gevonden.

De andere onderdelen van de Keshe Foundation, het werk is hetzelfde.

We hebben de juli-sessies van de Keshe Foundation voor welzijn

aangekondigd. En sommige mensen zeiden dat ze niet elke sessie

konden bijwonen, de vier sessies, drie weken lang, en de laatste sessie

op een zondag, de 30e. Dus, in antwoord op wat jullie vroegen, heb ik

dit in 4 sessies verdeeld, zodat je aan elke sessie afzonderlijk kunt

deelnemen, of als je besluit om het week voor week te doen, op de 14e,

21e, 28e en de 30e, de laatste sessie. Dus in plaats van één, zoals, wat is

het, 1.000 euro, is het weer verdeeld tot die 300 per week. Jij beslist

welke je wilt



ommee te doen, en als je voelt dat je de ene week mee wilt doen voor

de verslaving, en de andere week voor kanker en de andere week voor

depressie, dan is het aan jou hoe je mee wilt doen.

Met betrekking tot wat wij het werk van de Keshe Foundation noemen,

zitten we nog steeds op hetzelfde spoor. Zeer binnenkort zal de Keshe

Foundation aankondigingen doen over ons internationale werk.

We verwachten dat we de timing van de lessen op donderdag (1:16)

zullen aanpassen aan de nieuwe omstandigheden en nieuwe, wat wij

noemen, posities. En het zal niet ver weg zijn. Het zal een paar uur heen

en weer zijn. Maar het blijft op donderdag, het is hetzelfde. Maar we

zullen dit voor eind juni aankondigen, dat we vanaf juli... of juli,

augustus, voorlopig een nieuwe structuur van lesuren zullen nemen.

Zijn er nog vragen?

V: ... Kunnen de welzijnssessies in juli worden bijgewoond door mensen

met implantaten, metalen onderdelen en genetische aandoeningen?

K- Dit is een deel van wat we willen uitzoeken. Daarom leggen we hier

geen beperkingen op. Het is jouw verantwoordelijkheid om te

begrijpen wat je doet, wat je hebt. Maar we hebben geen beperkingen

opgelegd, dit is een welzijnssessie. En dit is waar we, op een bepaalde

manier, kijken hoe je reageert op de structuur en de uitbreiding.

Ik ontving een privébericht waarin we een fout maakten met

betrekking tot het overlijden van dr.

Bararpour. De vergissing was eigenlijk geen vergissing, maar het werd

een pijnlijke misverstand voor ons en de familie van Bararpour. We

werden onmiddellijk op de hoogte gebracht van het overlijden van Dr.

Bararpour, omdat het hoofd van de Keshe

Foundation in Iran aanwezig was in het ziekenhuis. Hij stierf aan een

beroerte, een zeer gezonde man, had één beroerte, en toen kreeg hij de



tweede beroerte en raakte in coma. (1:18). Tussen de eerste en de

tweede beroerte sprak hij met mij: "Wat kunnen we doen?" En tegen de

tijd dat we niets meer konden doen, namen ze een hersenbloeding en

kreeg hij een tweede hersenbloeding tijdens de operatie. En, omdat we

deze schok hadden, op een bepaalde manier, zeer gewaardeerde man

voor ons, niet van de Keshe Foundation, maar als een man, integriteit

van een man, maakten we de aankondiging via de kanalen van de

Keshe Foundation, wereldwijd. Niet wetende dat zijn familie in een

ander deel van de wereld, niet op de hoogte was gesteld. Ze gaan via

de Kenniszoekers en verschillende kanalen van de Keshe Foundation,

de hele familie werkte rond het werk van de Foundation, waar dan ook.

En ze kregen het bericht voordat ze het van de familie kregen, en dat

was een schok voor hen. We verontschuldigen ons hiervoor, was ons

respect voor de grote man. Maar onbewust, niet wetende dat er zo'n

levenspatroon was, in zijn privéleven, hebben directe familie,

sommigen van hen niet van zijn overlijden gehoord, via de kanalen van

de Keshe Foundation en hebben zichzelf pijn gedaan. En we

verontschuldigen ons daarvoor, dat was niet de bedoeling, maar het

was uit respect voor de grote man. Nu begrijp je hoe het gebeurt en we

verontschuldigen ons oprecht voor de familie van Dr. Bararpour, vooral

zijn ouders en broer en zussen.

Oké, zijn er nog andere vragen?

V: ... Hallo meneer Keshe, ik bestudeer het ontstaan van materie van de

straal tot het neutron. Ik worstel met de laatste stap. (1:20). Kunt u mij

alstublieft helpen door uit te leggen wat de oorzaak is dat de

materiemassa zich presenteert als fysieke materie? Met andere

woorden, wanneer is een plasma plasmatisch en wanneer is het een

neutron? Wat veroorzaakt die verschuiving? Hartelijk dank.

K- Het is geen verschuiving, het is de verandering van kracht. De

verandering van kracht. Het is verandering van omgevingskracht. En op



een wetenschappelijke manier is het een combinatie van

zwaartekracht en traagheid. En als je dit begrijpt, en dit is een dilemma

voor veel mensen, hoe creëer je beide tegelijkertijd.

In de Keshe Foundation hebben we deze kwestie opgelost. En het is

geen belangrijk onderwerp, het is iets dat ik zo'n 30 jaar geleden heb

opgelost. Op een bepaalde manier, als je boek nummer één leest en

het begrijpt, is het volledig en grondig uitgelegd. En als je een paar

hoofdstukken van boek nummer één en een paar hoofdstukken van

boek nummer drie achter elkaar leest, krijg je de volledige boodschap.

En misschien als je andersom werkt, een paar passages leest, hoe je het

noemt, secties van Boek nummer 3, en dan de relevante hoofdstukken

in Boek nummer 1 vindt. Dat is energie naar materie. Schepping van

het universum. (1:22). En de oorsprong van materie.

Hangt ervan af hoe je het verbindt. Boek 1 tot 3 is materie naar energie,

en als je Boek 3 tot 1 leest, zul je zien hoe je de energie omzet in

materie. Er is veel begrip voor nodig, maar het probleem is niet de

toestand van de Aarde, maar het creëren van een toestand zoals op

andere plaatsen in het Universum, wat een uitdaging voor de mens zal

worden. Want, de twee obstakels, als je de zwaartekracht van een

afstand meet, van een planetenstelsel of een sterrenstelsel, heb je

interface en interferentie met vele andere velden tussen jou en de

positie die je probeert te meten. En je moet leren hoe je dit eruit filtert

om de werkelijke gegevens te krijgen. En dan zou je moeten kunnen

transmuteren, manifesteren vanuit één, in dimensie van

lichamelijkheid, wanneer je dat wilt.

In de toekomst, en dit zal deel uitmaken van de test die in de komende

maanden en jaren zal worden gedaan, is het de vraag wanneer we deze

plasmatische energieën creëren die we transmuteren, hoe veilig

kunnen we ze maken zodat externe energieën niet kunnen

binnendringen of interfereren tijdens de transmutatie? Hoe schermen



we het op een bepaalde manier af? Dit wordt een van de belangrijkste

punten voor de wetenschappers in de toekomst. (1:24). Dat je blijft zoals

je bent vertrokken, de energie van de STM en de STP van de man.

Omdat we weten dat de fysicaliteit zal veranderen op het punt van

traagheid en massa en gewicht. En wat we noemen, zwaartekrachtveld

interacties zijn allemaal samen.

Er zijn veel verborgen kennis waar de mens nog niet eens aan gedacht

heeft om die te ontdekken. Als deze verborgen kennis begrepen wordt,

zullen vragen als deze niet rijzen. Als je boek nummer één leest, leg ik

duidelijk uit hoe je van massa naar gewicht gaat en hoe massa

ontstaat. En dan breng je boek nummer drie bij boek één, dan begrijp

je het antwoord op je vraag.

Maar mijn advies aan jullie is heel eenvoudig. Trap niet in de val van de

huidige wetenschap. Dat je probeert één neutron te maken, of één

neutron te verplaatsen of wat dan ook. Dan krijg je, wat ik noem,

in de up quarks en down quarks en west quarks en down quarks, west

en de rest. Probeer dat neutron te vertalen naar het lichaam van een

mens, de grootte van het lichaam van een mens, een bloem, probeer

dat te begrijpen. Dan zie je dat je er met een groter begrip naar kijkt

dan wanneer je één neutron probeert uit te zoeken, dat eigenlijk zo

belangrijk is, maar zo weinig dat je niet eens de werking ervan kunt

begrijpen.

Nog een vraag? (1:26).

V: ... Hallo meneer Keshe, ik probeer een MaGrav vermogenseenheid na

te maken." R- Ik denk dat u weet waar dit heen gaat, nietwaar meneer

Keshe?

K- Ja, ga door.



Vraag: Naar wat ik begreep van de lesweek over de blauwdruk, moeten

we op MaGravspoelen Gans-elementen aanbrengen die een zwaardere

plasmamassa hebben dan de plasmamassa van een koperen nanolaag.

De beste oplossing daarvoor zou zijn om CH3, CO2 en CuO Gansjes te

mengen en op spoelen te zetten. Ik wil een MaGrav Power Unit maken

die een groot vrij plasma samenvoegt, zodat later, wanneer ik andere

plasmatische apparaten maak, zoals een Health Unit, het een deel van

de velden van het grote vrije plasma kan gebruiken om nog efficiënter

te werken. Mijn vragen zijn, welke andere Gans, naast de drie populaire,

zijn veilig om te gebruiken, zodat we ze in het Gansmengsel kunnen

stoppen om de totale plasmamassa van het Gans-mengsel verder te

vergroten?

K- Je moet kijken waarvoor je het maakt en met welk doel. En hoe je ze

samenbrengt. Je moet begrijpen dat dit iets is waar Kenniszoekers veel

problemenmee hebben, en ik heb dit jarenlang geprobeerd uit te

leggen, maar ik zie nog steeds hetzelfde probleem.

Wij zeggen, de drie basis of vier basis Gans'en. (1:28). Kijk, waarom vier?

Je hebt CO2 als verbinding met de koolstof. Je hebt Zn voor

neurosysteem en emotie. Je hebt Cu voor het lichaam van de man,

fysieke lichaamsspieren van de man. En je hebt CH, de

energieleverancier van alle drie. Als je het hebt over vier basisstoffen, dit

is, dit is de... Je hebt aminozuur (AA), dat is meneer COHN. Nu heb je

een fysieke plasmatische AA, die Mr. COHN in staat stelt om te werken

in een dimensie van het leven op deze planeet.

En veel van jullie hebben dit niet gezien. En jullie begrijpen het niet, en

dat heeft veel van jullie, veel van wat ik noem, problemen opgeleverd

om het te proberen te begrijpen. In de wereld van de wetenschap, als je

er naar kijkt, de wetenschap van plasma's, praat je over de vier

belangrijkste gassen, je hebt CO2, je hebt ZnO, je hebt CH3 en je hebt



CuO. Als je kijkt, is het allemaal hetzelfde, je hebt de verbindingen, op

een bepaalde manier, als het gaat om zuurstof, is het er. (1:30).

En wat je dan ziet is dit alles, als een verbinding Traagheid. Maar wat je

ziet is vervanging van N.

Met welk onderdeel wil je spelen? De technologie is fundamenteel

correct gebracht vanaf de basis, het is het gebrek aan begrip van de

werking, dat zo

veel moeite voor veel van jullie. Als ik dit op een systematische manier

herschrijf, heb je C en O. Je hebt C en H. Je hebt Z en O. Je hebt Cu en

O. Als ik deze twee eruit haal en ze hier plaats (Zn & Cu), dan begrijp je

het nu. Waar hier (COHN), spreken we over de materietoestand, waar

hier (combinatie van Gans), spreken we over de plasmatoestand.

In de plasmatoestand hebben we meer verbindingen nodig en het

gravitatieveld houdt altijd stand. Dus wat je nog meer in het lichaam

van de mens hebt, hier (COHN), verbind je met Calcium. Je maakt de,

wat je noemt, elke basiscel van de mens. (1:32). Hier (Gans), wat gebeurt

er als het verbonden is met Calcium.

Je moet het fundamentele principe van de kennis begrijpen. Dan

begrijp je hoe alles werkt. Dit zijn niet de vier basis Gans, dit is waarom

vier basis Gans. Ik heb je het alfabet gegeven, het is aan jou om de

woorden en zinnen te maken zoals God het doet. God het doet. Zoals

dit met iets anders een cel van het hart wordt, iets anders ermee bloed

wordt, iets anders ermee hersenen wordt, en al het andere. Maar je

hebt de bouwsteen. COHN is de bouwsteen van een materietoestand.

De vier geïntegreerde Gans zijn de bouwstenen van het plasma van de

Schepping. Op deze planeet, op dit leven.

Dit is zoals ik al zei, transport (COHN) en dit voor transmutatie (Gans).

Ook al hebben beide magnetische veldkenmerken. Dan hoef je deze

vragen niet te stellen. Omdat je de fundamentele basisstructuur van de



leer niet hebt begrepen, komen al deze onduidelijkheden en vragen

naar boven.

Nog een vraag?

Q: .. (1:34). Is het aan te raden om een gradiënt van veldsterktes te

creëren tussen elk van de drie MaGrav-stapels, bijvoorbeeld door de

zwaarste Gans op de bodem te zetten, de halfzwaarste in de

middelste stapel en de lichtste op de bovenste stapel?

K- Dit is wat we vanaf het begin geleerd hebben. Het staat in de

oorspronkelijke leer.

V: ... Zou het beter zijn om alle drie de stapels monosterkte te maken

door er hetzelfde mengsel in te doen?

K- Het werkt op deze manier. Het werkt op een heel eenvoudige

manier. Je... je... het werkt altijd op de, wat wij noemen, de driehoek, of

piramide toestand, of een Ster Formatie. De meeste energie wordt uit

de top gehaald. Omdat de energievelden, de lichtste naar de top gaan

en de zwaarste naar de bodem. Omdat het zich voedt, creëer je energie

die je kunt aanboren of waar je de velden overheen kunt creëren. Maar

nogmaals, het hangt ervan af hoe je het wilt doen. Wat verwacht je van

je MaGrav? Kenniszoekers hebben het werk van de MaGravs niet echt

begrepen zoals het is opgezet.

Nog een vraag?

V: ... Hallo, (1:36). onlangs kocht ik een stralingsdetector voor alfa, bèta en

gamma, en ik begon dingen te meten. Het viel me op dat het

stralingsniveau toeneemt van ongeveer 0,2 microsievert, wat normaal

is, tot ongeveer 2, als ik iets aan iemand uitleg. Het oudere kind van mij

mat ongeveer 10 microsievert, wat een hoog niveau is, terwijl hij met

een kat speelde. Beide metingen zijn gedaan in het borstgebied.

Communiceren we ook via nucleaire straling? Waar gaat of komt die



straling vandaan? Ik weet niet of het verband houdt met het

onderwerp van vandaag. Dank u.

K- In zekere zin krijgen we 80% van onze energie van buiten, soms zelfs

99% van buiten het lichaam binnen. En niet door te eten, gewoon door

de velden. En de interactie van de velden kan stralingsdetectie

veroorzaken, maar het is niet noodzakelijk straling. Dit soort metingen

zijn heel gewoon. Het gaat erom hoe je het doet en hoe de meting van

het systeem is opgezet. Welke straling je moet detecteren en wat je op

welk niveau moet laten zien.

Toen ik op de universiteit zat, vlak voordat ik naar de universiteit ging,

moest ik een project doen. En ik bouwde een zogeheten geigerteller,

stralingsdetector, als afstudeerproject voor de universiteit. (1:38). En het

zat in een groene doos met een handvat, ik liep rond op de universiteit

en ging langs mensen en zei, "piep, piep, piep", ik zei, "je bent bestraald,

piep, piep, piep".

En eigenlijk was dat een van de dingen die besproken werd tijdens

mijn toelating op de universiteit, waarom je dit doet, omdat ik dacht

om te zien hoeveel kosmische straling er rondliep, en ik moest dat

uitleggen aan die tijd, professor Leslie. En ik begon ermee te spelen en

veranderde weerstanden en condensatoren en al het andere, en ik

ontdekte dat ik straling meet die niet eens ergens wordt geboekt, maar

het gaat nog steeds piep, piep. Dus probeerden we uit te vinden of een

tomatenpiep, piep hetzelfde was als een appelpiep, piep en de rest.

En het hangt af van hoe je systeem is ingesteld en welke materialen ze

gebruiken. Getallen zijn irrelevant. De intensiteit, die is belangrijk. De

meeste systemen die je op de markt koopt, brengen die Ziel van de

straling niet met zich mee. Het is gewoon iets meten en je vertellen dat

het ongeveer zo dichtbij is. Je kunt een combinatie van straling kopen,

of je koopt individuele straling, alfa, bèta, gamma, of wat dan ook.



Maar het is een hulpmiddel. Maar aan de andere kant absorberen we

energie door straling en wordt een deel van onze emotie doorgegeven.

Vooral als je verliefd wordt, bijvoorbeeld. Ik vraag me af, ik heb vaak

gedacht, wat de stralingsvelden zijn van, hoe je het noemt, verliefd zijn.

Het moet erger zijn dan gammastraling, (1:40). want het is besmettelijk

en het gaat uit. En het doodt je. Dus zo goed moet het zijn. Maar je

kunt verschillende velden meten. Je kunt van alles meten met deze

machines. Dat hangt af van welke condensator, welke weerstand en

hoe ze het circuit gemaakt hebben. Als de circuits op een bepaalde

manier zijn gemaakt, is dezelfde straling 10 keer hoger op de andere.

Maar je kunt deze detectoren niet in de buurt van Gans gebruiken. De

eerste paar keer krijg je een meting waar je blij mee bent, en daarna is

de meting fout. Omdat de straling of de energie van de Gans zich in de

circuits nestelt. En je ontdekt, we noemen het, verzadiging. En je

systeem ziet eruit alsof het werkt, maar eigenlijk is het een foutieve

meting, omdat het verzadigd is met wat je noemt magnetische velden,

plasmatische velden. We weten dit uit jarenlange ervaring. Veel van de

elektronica die je koopt, oscilloscopen, stroomgeneratoren, die in het

meetcircuit komen, of in contact komenmet

Gans, zijn na een tijdje nutteloos. Hetzelfde toen ik jaren geleden deze

stroomgeneratoren en de

oscilloscopen in België. Na een paar weken stuurde ik ze terug. Ze

werkten niet. En ze konden niet begrijpen wat ze deden. Ik kon ze niet

vertellen dat ik met plasma werk. Ik krijg het verzadigd. Ze deden er

iets mee, ze laadden het op of veranderden er een paar dingen aan, en

kwamen terug en drie, vier weken later was het weer bij hen terug. De

machine werkt niet.

Dan beginnen we vermogensverzadiging te realiseren van het, wat wij

noemen, (1:42). plasma in materiestaatmaterialen zoals transistors en

weerstanden. En ik bouwde het systeem ervoor, om het niet toe te



laten. En nu, in alle systemen die we gebruiken, bouwen we dit

automatisch op. Het wordt automatisch opgebouwd om energieën van

dingen te absorberen.

Dus als je een geigerteller of iets dergelijks hebt gekocht, moet je een

structuur bouwen die het plasma absorbeert en dan kun je hem

houden. Anders zie je de hele tijd dat het je goed nieuws geeft, maar

eigenlijk is het een valse meting. Omdat het plasma werkt in ??. Of

word een heel goede Joodse jongen, en de Joden mengen de vlees- en

melkplaten niet, ze houden ze allemaal gescheiden, gebruiken de

geigerteller alleen voor materiestralingen en bouwen dan een andere

geigerteller die je isoleert van plasma, je kunt plasma's meten op echt

energieveldniveau. Dat doen we in onze laboratoria. Al onze systemen

die hiermee werken hebben altijd deze isolatie, isolaties. We hebben

het uit ervaring ontwikkeld en het werkt. Het is een

plasma-isolatiesysteem van materiesystemen zoals de tellers en

computers en de rest. Je kunt niet zonder.

V: ... Hoe kan het plasma van de STM in de foetus worden toegediend?

(1:44).

K-Wacht tot de wetenschappers jullie onderwijzen. Als we jullie nu

onderwijzen, noemen ze ons antichrist.

Vraag: ... Meneer Keshe, creëren we een "kind van Mitra" elk moment

dat we een intentie hebben, of een gedachte, zoals alles een Ziel heeft?

Dus de perfecte Ziel van het kind van Mitra, wanneer de gedachte of

intentie zuiver is, is al gecreëerd.

K- Herhaal dat.

Vraag: ... Creëren we een kind van Mitra elk moment dat we een

intentie of een gedachte hebben, zoals alles een Ziel heeft? Dus de



perfecte Ziel van het kind van Mitra, wanneer de gedachte of

intentie zuiver is, is al gecreëerd.

K- Als je het zo bekijkt, ben je een kind dat materie produceert, je hele

leven lang, bij elke ademhaling. Niet echt, maar het hangt ervan af wat

je erin stopt en wat je erop zegt.

(Rick, kun je me alsjeblieft medepresentator maken op de

tweede lijn? Dat was ik vergeten.) Oké, nog iets anders?

Vraag: ... Dus, versmelt de Ziel met de Kosmische Stralen, wanneer het

zich verheft om erop te reizen, als een snelweg? (1:46). En kunnen deze

stralen beschouwd worden als de bloedstroom van de Schepper, en

hebben de stralen een cilindrische vorm, zoals afgebeeld in uw tweede

boek?

K- Oh, alleen omdat je een ritje maakt op de rug van een ezel, maakt

dat je nog geen ezel, toch? Dus, als je op een kosmische straal reist,

word je er geen deel van. Maar je moet begrijpen dat er een bepaalde

wisselwerking is tussen de twee energievelden. Anders houden ze geen

stand, kun je geen "piggyback" krijgen. Dus je brengt bepaalde

verbindingen tot stand, maar die verbindingen zijn gewoon voorwaarts,

het is wat wij noemen, interface, maar raakt in principe de Ziel niet.

Anders stap je op een snelle, sterkere verbinding en raak je zo verheven

dat je je niet eens meer herinnert waar je vandaan kwam. Dus, dit is...

het is net als wanneer je in een auto stapt, alleen omdat je in de auto zit

word je niet de eigenaar van de auto, en de auto komt niet om naar één

plaats te gaan.

En dit is een deel van de kennis die we moeten begrijpen. Het is niet zo

gemakkelijk, vooral voor Kenniszoekers, die, wat ik noem, met het

mannelijke gedrag zijn, geen vrouwelijk gedrag. In de kennis van de

Schepping en plasma, moet je met veel dingen rekening houden, zoals

vrouwen, ommultitasking te zijn. En de hele tijd bewust zijn van alle



hoeken van interactie. En niet zoals een man, die één ding doet en zich

niet op het tweede kan concentreren.

Dus dit is het probleem, het grootste deel van het probleem, met veel

kenniszoekers en het begrijpen van de wereld. (1:48). Als je naar iets

kijkt, het van alle kanten bekijkt, niet alleen de specifieke invalshoek

waarin je geïnteresseerd bent, dan maak je fouten. Want... En dit is een

deel van het werk waar veel Kenniszoekers een probleemmee hebben.

Als je overweegt met het plasma, moet je over alles nadenken, in elke

hoek, in elke richting. En dan structureert het je om, het is iets dat na

verloop van tijd, als je het veel doet, je eraan went om veel dingen te

overwegen. In de plasmatechnologie zal singulariteit van kennis je

nergens brengen, min of meer. Je moet rekening houden met alle

mogelijke interacties. En daarom blijven de mensen tegen ons zeggen:

oh, hoe weet je dit? Omdat ik naar 20 dingen kijk. Je weet het niet

omdat je naar één ding kijkt. Het is een collectieve kennis. En je raakt

eraan gewend dat het van toepassing is op elk aspect van het werk van

het plasma. Het maakt niet uit of het om ruimte, voedsel of beweging

gaat. Je moet rekening houden met een veelheid aan interacties. En

daarom, als één van jullie iets doet, werkt het niet, en de ander wel,

werkt het wel, maar omdat hij rekening houdt met dingen waar jij

nooit rekening mee hebt gehouden. (1:50).

Een kleine twitch hier, een kleine winding daar, de verbinding van de

winding samen, de creatie van de velden, ze smelten samen. Er zijn

heel veel factoren, heel veel factoren, in plasmatechnologie, dat je moet

beslissen wat je wilt dat het resultaat is, om uit te zetten dat de

interactie je daar brengt, je kunt nooit beginnen. Je begint nooit

opnieuw. Je schept voorwaarden om nieuwe interacties te creëren en

dat geeft je een nieuwe, wat ik noem, omgeving. Nieuwe omgeving.

Nog een vraag?



Vraag: ... Meneer Keshe, hebben onze gedachten een Ziel, en zo ja, gaat

de gedachte van de Ziel dan eeuwig door, afhankelijk van de intensiteit

van die gedachte, of hoe die wordt uitgedrukt?

K- Oh, je kunt je gedachte gebruiken als een straal, om ergens te

komen, je emoties als een pakket. Maar dan beslis je. Je moet het zijn.

Een van de moeilijkste dingen voor Kenniszoekers zal hun arrogantie

zijn. Ik ga terug naar het onderricht van vorige week, ik zei (1:52). (1:52)

"Als je naar de grootvader wilt, moet je er niet heen gaan met het sterke

ding, je zult het nooit krijgen. Hij zal het nooit accepteren. Maar als je er

nederig genoeg naartoe gaat om de opa te dienen, zul je merken dat

ze heel snel op de deur zullen kloppen om te ontvangen.

Er is iets dat ik moet aankondigen, want ik kreeg net een berichtje van

onze mensen op de achtergrond. Er zijn nieuwe schilderijen die op de

Keshe Foundation zijn geplaatst, misschien vandaag nog. Er zijn

nieuwe schilderijen van Oostenrijkse schilders aan de collectie

toegevoegd. En, als iemand van jullie daarin geïnteresseerd is.

R: Laat mij dat doen, meneer Keshe.

K- Ik denk niet dat ze op de website staan.

R: Hij staat er nog niet op, bedoel je?

K- Het zal vandaag in de winkel hangen, want ze zitten in de

tentoonstelling, maar ze zijn nog niet openbaar, dus. Het zijn nieuwe

schilderijen, van nieuwe kunstenaars, Knowledge Seekers begint hier,

brengt dingen binnen, dus, we zijn er om het te promoten.

Nog een vraag?

R: Oké, we kunnen daar een link voor sturen zodra

dat geregeld is. K- Ga gewoon naar de winkel, naar

de gebruikelijke plek.



Nog een vraag?

V: ... Goedendag meneer Keshe, kunt u uitleggen waarom ik, (1:54). toen

ik mijn lichaam verliet, kon communiceren met dode familieleden.

Reisde ik naar de ruimte waar zij zijn, of werd er iets geactiveerd toen ik

het lichaam verliet?

K- Hoe heb je je lichaam verlaten? Dat is interessant om te weten. En als

je eenmaal de ketenen van lichamelijkheid hebt losgelaten, kun je alle

kanten op. Pas alleen op dat je niet neerstort.

Zijn er nog andere vragen?

R: Dat waren alle YouTube-vragen. Laten we eens kijken naar onze chat.

Niets nieuws in de chat en onze vragen worden beantwoord.

K- Dus we houden het voor

gezien? R: Ik denk dat het

goed zou zijn, ja.

K- Ja, kenniszoekers moeten weten wat er komt en wat steeds verder

wordt uitgebreid.

Als je het niet begrijpt, maar we proberen het te begrijpen.

iets structureren. In de komende weken zul je het resultaat ervan zien.

Al deze lessen hebben een reden. En hopelijk zul je, zoals ik al zei, de

kennis zien, realiseren. Hartelijk dank voor vandaag, en vergeet niet dat

we volgende week om 10:30 beginnen en om 12 uur Midden-Europese

tijd eindigen. Heel erg bedankt Rick, en tot de volgende keer.

R: Oké, dank u meneer Keshe. Dank u voor nog een Kenniszoekers

Workshop hier, nummer 490, geloof ik, we zijn al bij dat aantal. En we

naderen heel snel het getal 500 hier, (1:56). nog een ??.

K- Zal 500 zijn, laten we kijken hoe we er

dan voor staan. R- Ja.

K- Hartelijk dank en tot volgende week.
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